
《淪落人》慈善電影優先場 2019
《淪落人》慈善電影優先場已於 2019 年 3 月 31 日 ( 星期日 ) 假九龍塘又一城 MCL Festival Grand Cinema 完
滿舉行。活動合共籌得超過 14 萬元善款，所籌得的款項將全數用於發展及營運非資助項目，繼續為殘疾人士
提供適切的服務及不同的學習機會，讓他們發揮潛能，融入社會。

活動首先由本會董事局主席施家殷先生 ,MH 致歡迎詞，並致送紀
念品予主要贊助團體。電影播放後，戲中男主角黃秋生先生及演
員黃定謙先生更親身到場與觀眾分享拍攝點滴，為出席的善長仁
翁、殘疾人士及他們的家屬帶來驚喜。本會亦衷心感謝贊助服務
使用者及家屬觀賞電影的善長。希望藉著電影《淪落人》，讓公
眾了解殘疾人士及其家人和照顧者在生活上面對的各種挑戰，促
進互相了解和包容，傳遞傷健共融的訊息。

“Still Human” Charity Preview Screening 2019
A preview screening of the film “Still Human” was successfully held on 31 March 2019 (Sunday) at MCL 
Festival Grand in Kowloon Tong. Thanks to the generosity of all our donors, the Society raised over $140,000 

from this event. All funds raised will support the continuous 
development and operation of our non-subvented services, to 
provide different opportunities for persons with disabilities.

Mr. Kyran SZE, MH, Council Chairman of Fu Hong Society 
expressed his appreciation to all our generous donors and 
presented souvenirs to the major sponsors. After the screening, 
we were greatly honored and thank the main characters of the 
film, Mr. Anthony PERRY Chau-sang and Mr. Himmy WONG for 
sharing their interesting moments in the making of the movie. 
The society would also like to thank all those who sponsored 
tickets for our service users and their families to enjoy the movie. 
The Society hopes that after watching “Still Human”, members 

of the public will understand the challenges of persons with disabilities, their families and caregivers and be 
more willing to build an inclusive community together. 
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